
PROTOKÓŁ Nr XLIV/22 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu 

odbytej w dniu 26 października 2022 roku 

 

           W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych oraz: 

 

Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński 

Radca Prawny – Dorota Grabczyńska 

Skarbnik Miasta i Gminy – Monika Matuszewska 

a także sołtysi oraz pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Chodecz. 

Obrady sesji były transmitowane i nagrywane. 

Proponowany  porządek  obrad 

1. Otwarcie. 

-     stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przyjęcie porządku obrad, 

- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji, 

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

-    przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza, 

-    dyskusja, 

3. Sprawozdanie o odbytych posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym 

– Przewodniczący Komisji. 

       -  dyskusja, 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Chodecz na rok 2022. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – P. Skarbnik MiG Chodecz, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XLIV/295/22, 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Chodecz na lata 2022-2033. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – Skarbnik MiG Chodecz, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XLIV/296/22, 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Samorządowym w Chodczu. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Dorota Grabczyńska, 

-     opinia Komisji Budżetu i Finansów,                                                                                                                                              

-     dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr  XLIV/297/22, 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych za uczestnictwo w działaniach 

ratowniczych i szkoleniach pożarniczych. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Dorota Grabczyńska, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XLIV/298/22, 



8. Podjęcie uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Chodecz                    

z organizacjami pozarządowymi. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Grabczyńska Dorota, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XLIV/299/22, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Dorota Grabczyńska, 

       -     opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XLIV/300/22, 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta                   

i Gminy Chodecz na lata 2015-2023”. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Drzewiecka Agata, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XLIV/301/22, 

11. Interpelacje i zapytania  radnych. 

12. Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

13. Zakończenie obrad sesji. 

 

 

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

    W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.13:00 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chodczu – Pani Anna Twardowska dokonała otwarcia obrad 

XLIV sesji Rady Miejskiej w Chodczu. Powitała radnych oraz pozostałe osoby obecne na sali.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 14 radnych na stan 

ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do 

podejmowania uchwał. Przewodnicząca Rady Miejskiej przeszła do następnego punktu 

porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad, doszły dwa punkty. Poddała 

porządek obrad sesji pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych, 

przeciw 0, wstrzymało 0, porządek został przyjęty.  

         Przewodnicząca stwierdziła, iż Rada Miejska będzie obradowała według przyjętego 

porządku obrad. Następnie przekazała, iż protokół z obrad XLIII sesji został sporządzony, był 

wyłożony do wglądu, każdy zainteresowany miał możliwość zapoznania się z protokołem                  

w biurze rady. Protokół został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem protokołu                                   

Nr XLIII/22 głosowało 14 radnych, przeciwnych 0, wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady 

stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został przyjęty 14 głosami za. 

 

Ad.2 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 

    Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Burmistrza Chodcza                

o przedłożenie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. Burmistrz udzielił informacji, iż  

w okresie międzysesyjnym miały miejsce wydarzenia, które pokrótce omówi:  

- został rozstrzygnięty przetarg na remont świetlic wiejskich Sobiczewy, Przysypka i Psary – 

wykonawca już w tym tygodniu planuje wejść na pierwsze prace, będzie to świetlica w Psarach 



rozpoczęcie prac, planowane zakończenie remontu tej świetlicy to końcówka tego roku i potem 

kolejne świetlice będą remontowane; 

- po przetargu już jesteśmy na drogę w Kromszewicach i Gawinie, mamy informację z firmy 

Drogtom, która ten przetarg wygrała i będzie tą inwestycję realizować, planowany termin 

rozpoczęcia robót to jest początek listopada i planują zakończenie robót jeżeli warunki 

pogodowe pozwolą w tym roku; 

- PROW w Urzędzie Marszałkowskim będzie ogłaszał nabór n dofinansowanie przebudów, 

remontów dróg gminnych, niestety z dofinansowaniem tak jak było poprzednio w PROWie 

dawno już 63% ponieważ na sprawy wodno kanalizacyjne, na które złożyliśmy wniosek 

dofinansowanie jest 100% i było wcześniej mówione, że możliwe że będzie też 100% na drogi 

ale niestety nie, już jest ogłoszone, że będzie 63%, to będzie się wiązało ze zmianą strategii 

rozwoju Miasta i Gminy Chodecz, która obowiązuje do końca tego roku i tutaj mamy 

przygotowany projekt uchwały żeby wydłużyć tą strategię, okres obowiązywania ponieważ jest 

konieczna do złożenia aby te drogi były objęte tą strategią żeby można było składać wniosek; 

- Zakład Gospodarki Komunalnej zakończył prace zagospodarowania przestrzeni taki był 

projekt w naszej gminie objęty tym projektem były miejscowości Sobiczewy, były Chodeczek 

przy ulicy Parkowej boisko przy beach soccerze, Brzyszewo i sławetna chyba już dla niektórych 

osób fontanna w Chodczu, prace wykończeniowe są do zrobienia ale fontanna już jest 

zamontowana i działa, działa tak jak powinna zgodnie z tym jak została zamówiona; 

- sprawa, która nurtuje nas od bardzo dawna, tutaj na tej sesji było gorąco w pewny momencie 

na tej sali na sesji poprzedniej, chodzi o drogę wojewódzką nr 269, chciałbym nadmienić, że 

odbyło się spotkanie przedstawicieli Samorządu mieszkańców Chodcza z Panem Marszałkiem 

Piotrem Całbeckim było to w ten poniedziałek i po tym spotkaniu Pan Marszałek udzielił 

krótkiego wywiadu, w którym oświadczył, że częściowy remont tego odcinka z Chodcza do 

Woli Adamowej będzie realizowany wiosną 2023 r. Pan Marszałek stwierdził, że ma na myśli 

odcinek poza miejski, ponieważ miejski wymaga więcej uzgodnień, prawdopodobnie 

projektów więc ten odcinek poza miejski poza Chodecki ma by, prace mają być rozpoczęte 

wiosną 2023 r. powtarzam drodzy Państwo te informacje po wysłuchaniu tego wywiadu, który 

jest w mediach społecznościowych dostępny, jeżeli ktoś chciałby tego wysłuchać; 

- dzisiaj jestem po spotkaniu ze Starostą Powiatu Włocławskiego Romanem Gołembiewskim, 

spotkanie na drodze Chodecz – Modlibórz, prace dobiegają końca, planowane zakończenie prac 

budowlanych i odbiór tej drogi na 10 listopada; 

- w tym roku obchodzimy 580-lecie lokacji Chodcza, główne obchody odbędą się w dniu           

05 i 11 listopada, po szczegółowe informacje odsyłam na stronę Facebooka Urzędu, stronę 

gminną oraz plakaty, które są dystrybułowane na terenie naszego miasta i gminy, serdecznie 

zapraszam wszystkich do udziału w tym święcie; 

- sprawa na ten czas najgorętsza i najważniejsza, chodzi o ciepło, sprawa węgla, gmina Chodecz 

w dniu wczorajszym przesłała informacje do Wojewody Kujawsko-Pomorskiego, że przystąpi 

do programu dystrybuowania sprzedaży węgla dla nazwijmy to węgla rządowego, wiemy 

wszyscy o czym tutaj jest mowa czyli że gmina będzie mogła zakupić węgiel i ekogroszek po 

1500,00 zł. i będzie mogła go sprzedawać osobom chętnym maksymalnie po 2000,00 zł. więc 

na ten moment informacja jest taka, że gmina Chodecz przystąpi do tego programu, więcej 

informacji szczegółowych nie znamy ponieważ jeszcze ustawa nie weszła w życie, natomiast  

z takich informacji z tym związanych ale nieoficjalnych jest taka, że na stronie Urzędu Gminy, 

na Facebooku umieściliśmy informację dla osób, które będą chętne na zakup tego węgla, można 

się zgłaszać do pokoju 15 pobrać druk takiej deklaracji, wniosku lub pobrać go ze strony 

internetowej i złożyć takie zapotrzebowanie w Gminie, będzie nam po prostu w przyszłości 



kiedy to wejdzie w życie łatwiej ten opał dystrybuować, takie informacje mam do przekazania 

na ten moment, więcej szczegółów w przyszłości kiedy będziemy znali już takie twarde 

informacje z ustawy, nie medialne.         

Dyskusji nie było. Na tym zakończono. 

 

 

Ad.3 Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

 

    Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych                                  

o przedłożenie sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.               

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej –  radna Turbiak Monika przedstawiła, iż Komisja                    

w okresie międzysesyjnym obradowała raz 03.10. Tematem była analiza działalności MGOPS 

w Chodczu oraz weryfikacja inwentaryzacji działek w gminie. 

2) Komisja Budżetu i Finansów – radny Grzegorz Makowiecki przedstawił, iż Komisja                       

w okresie międzysesyjnym obradowała raz. Przewodnia tematyka to zmiany do budżetu Miasta 

i Gminy Chodecz na rok 2022 i WPF, które nam za chwilę Pani Skarbnik przedstawi 

szczegółowo.  

3) Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej – radny Feliniak Wiesław 

przedstawił, iż w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno spotkanie. Poruszaliśmy 

temat rozwiązania problemu zaopatrzenia mieszkańców gminy w węgiel, rozmawialiśmy 

również o przebudowie drogi 269. Na posiedzeniu tym rozpatrywane były pisma skierowane 

do Komisji, odpowiedzi i wnioski są zawarte w protokole oraz skierowane do pracowników 

merytorycznych Urzędu.  

4) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Ewa Kwiatkowska 

przekazała, iż w okresie międzysesyjnym Komisja obradowała dwa razy. Pierwsze z ich 

dotyczyło drogi 269 i problemów z tym związanych, omawialiśmy sprawę opłat za nieczystości 

stałe oraz projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia WŁOF. Drugie 

spotkanie dotyczyło spraw związanych z zagrożeniem skażenia, rozmawialiśmy także na temat 

programu obchodów 580-lecia lokacji Chodcza oraz omawialiśmy projekty uchwał na 

dzisiejszą sesję.  

5) Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – radny Stempczyński Jerzy 

przedstawił, iż Komisja w okresie międzysesyjnym obradowała trzy razy. Podstawowym temat 

omawiany na pierwszym posiedzeniu to kwestia obchodów 580-lecia lokacji miasta Chodecz, 

przyjęcia scenariusza, uczestnictwa w tych obchodach itp. spraw organizacyjnych. Ponadto 

zajmowaliśmy się sprawami organizacyjnymi nowego roku szkolnego w placówkach 

oświatowych naszego Miasta i Gminy, spotkaniem z Panią Dyrektor SP, zatrudnienia, kwestia 

nadgodzin i wszelkimi innymi sprawami bieżącymi.  

6) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radny Łuczak Roman przekazał, iż             

w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała. 

Dyskusji nie było. 

 



Ad.4 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta                  

i Gminy Chodecz na rok 2022. 

 

                  Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2022 

poprosiła Panią Skarbnik. Pani Monika Matuszewska poinformowała, iż w toku realizacji 

budżetu na 2022 rok dokonuje się następujących zmian w budżecie Miasta i Gminy Chodecz 

dokonuje się zwiększenia po stronie planu dochodów o kwotę 5.077.920,05 zł. i po stronie 

wydatków o kwotę 4.897.920,05 zł. Zarówno po stronie dochodów i wydatków wprowadza się 

następujące zmiany: pismem od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego zwiększono dotację                   

w rozdziale pozostała działalność w rolnictwie i łowiectwie w paragrafie 201 o kwotę 

328.067,46 zł. z przeznaczeniem na zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 

napędowego wykorzystywanego przez producentów rolnych; pismem od Wojewody 

Kujawsko-Pomorskiego zwiększa się dotację w rozdziale 75011 Urzędy Wojewódzkie                       

w paragrafie 201 o kwotę 981,00 zł. na dofinansowanie realizacji zadań bieżących z zakresu 

administracji rządowej; pismem od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego zwiększa się dotację w 

rozdziale Urzędy Wojewódzkie w paragrafie 201 o kwotę 10.704,00 zł. w związku ze wzrostem 

od 1 lipca 2022r. stawki roboczogodziny do wysokości 34,80 zł. oraz na podstawie rozliczenia 

dotacji na zadania z zakresu spraw obywatelskich; pismem od Ministra Finansów zwiększa się 

dochody w rozdziale Udziały gmin w podatkach stanowiący dochody jednostek samorządu 

terytorialnego na podstawie ustaw w paragrafie 0010 o kwotę 2.888.418,57 zł. z tytułu 

dodatkowych dochodów na rok 2022 udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób 

fizycznych; pismem od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego zwiększa się dotację w rozdziale 

Zapewnienie uczniom prawa do bezpośredniego dostępu do podręczników, materiałów 

edukacyjnych lub materiałów ćwiczeniowych w paragrafie 201 o kwotę 802,69 zł.                                  

z przeznaczeniem na uzupełnienie środków na udzielenie jednostkom samorządu terytorialnego 

dotacji celowej na wyposażenie szkół w podręczniki materiały edukacyjne lub materiały 

ćwiczeniowe; zgodnie ze złożonym wnioskiem do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego 

zwiększa się dotację w rozdziale pozostała działalność w oświacie i wychowaniu w paragrafie 

203 o kwotę 16.986,26 zł. z przeznaczeniem na dofinansowanie kształcenia młodocianego 

pracownika; pismem od Ministra Finansów zwiększa się dotację w rozdziale pozostała 

działalność w oświacie i wychowaniu w paragrafie 210 w kwocie 9.695,00 zł. z przeznaczeniem 

na realizację dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem i opieką nad dziećmi 

i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy; pismem od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego 

zwiększa się dotację w rozdziale pozostała działalność w pomocy społecznej w paragrafie 201 

o kwotę 203.590,47 zł. z przeznaczeniem na sfinansowanie wypłat dodatków osłonowych; 

zgodnie ze złożonym wnioskiem do Wojewody Kujawsko-Pomorskiego zwiększa się dotację 

w rozdziale pozostała działalność w pomocy społecznej w paragrafie 218 o kwotę 3.164.720,00 

zł. z przeznaczeniem na wypłatę dodatku węglowego dla gospodarstw domowych, dodatków 

dla podmiotów wrażliwych dodatków dla gospodarstw domowych w zakresie niektórych źródeł 

ciepła (pellet drzewny, drewno, inne biomasy, skroplony gaz, olej);   pismem od Wojewody 

Kujawsko-Pomorskiego zwiększa się dotację w rozdziale karta dużej rodziny w paragrafie 201 

o kwotę 32,00 zł. z przeznaczeniem na realizację zadań Karty Dużej Rodziny; pismem od 

Wojewody Kujawsko-Pomorskiego zwiększa się dotację w rozdziale składki na ubezpieczenie 

zdrowotne opłacane za osoby pobierające niektóre świadczenia rodzinne oraz za osoby 

pobierające zasiłki dla opiekunów w paragrafie 201 o kwotę 10.361,00 zł. z przeznaczeniem na 

opłacenie składki na ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające niektóre świadczenia 



rodzinne i zasiłek dla opiekuna; pozostałe zmiany w planie finansowym zarówno po stronie 

dochodów i wydatków dokonuje się w celu zapewnienia realizacji zadań zgodnie                                     

z załącznikiem numer 1 i 2 do niniejszej uchwały. Podnosi się rozchody Urzędu do wysokości, 

o kwotę 180.000,00 zł. w łącznej wysokości będą teraz rozchody wynosiły 2.320.794,80 zł. 

Budżet na dzień dzisiejszy po stronie dochodów wynosi 58.794.708,01 zł. po stronie wydatków 

61.084.285,49 zł. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię została poproszona 

Komisja Budżetu i Finansów. Grzegorz Makowiecki przedłożył informację, iż opinia jest 

pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XLIV/295/22 

została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.5 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2022 – 2033. 

 

                           Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła 

Panią Skarbnik. Pani Monika Matuszewska poinformowała, iż zgodnie z wprowadzonymi 

zmianami do uchwały budżetowej na 2022 rok dotyczących dochodów, wydatków, 

przychodów, rozchodów jak i również zadań inwestycyjnych dokonuje się zmian w załączniku 

nr 1 i 2. Zmiany polegają na zwiększeniu dochodów do kwoty 58.794.708,01 zł. i wydatków 

do kwoty 61.084.285,49 zł., jak również realizacji zadań inwestycyjnych na łączną kwotę 

23.702.550,00 zł. Planowane przychody to kwota 4.610.372,28 zł. planowane rozchody to 

kwota 2.320.794,80 zł. Deficyt budżetu na 2022 rok stanowi kwotę 2.289.577,48 zł. Na tym 

zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Makowiecki przedłożył informację, iż opinia jest 

pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XLIV/296/22 

została podjęta  i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 

pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku 

Samorządowym w Chodczu. 

 

                          Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła 

Panią Dorotę Grabczyńską. Pani Daria poinformowała, iż zmiana tej uchwały wynika ze 

wskazań Wydziału Nadzoru i Kontroli Urzędu Wojewódzkiego. Zmiana dotyczy zapisu o tym, 

że dodatkową opłatę będziemy pobierać za każdą godzinę powyżej 10 godzin dziennego pobytu 

dziecka w Żłobku a nie za każdą rozpoczętą godzinę tego pobytu, także to jest taka niewielka 

zmiana dwa słowa ale takie są wskazania. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię 

została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Przewodniczący Komisji Grzegorz 

Makowiecki przedłożył informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała 

projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 14 radnych, 

przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XLIV/297/22 została podjęta  i stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 



Ad. 7 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych za uczestnictwo w działaniach 

ratowniczych i szkoleniach pożarniczych. 

 

               Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła Panią 

Dorotę Grabczyńską. Pani Dorota poinformowała, iż zmiana tej uchwały wynika też ze 

wskazań Wydziału Nadzoru i Kontroli. Zmiana dotyczy tego, że w poprzednim brzmieniu 

dodatek przysługiwał członkom straży pożarnej biorącym udział w działaniach ratowniczych a 

tutaj wedle wskazań Urzędu Wojewódzkiego będzie przysługiwał strażakom ratownikom, to 

jest cała zmiana. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię została poproszona 

Komisja Budżetu i Finansów. Przewodniczący Komisji Grzegorz Makowiecki przedłożył 

informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie 

uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XLIV/298/22 została podjęta  i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy Miasta i Gminy 

Chodecz z organizacjami pozarządowymi. 

 

 

                         Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła 

Panią Dorotę Grabczyńską. Pani Dorota poinformowała, iż uchwała stanowi wypełnienie 

ustawowego obowiązku wynikającego z ustawy o działalności pożytku publicznego                        

i o wolontariacie oraz lokalnych potrzeb w tym zakresie. Program określa cele, sposoby oraz 

formy współpracy Miasta i Gminy Chodecz z organizacjami pozarządowymi. Jednocześnie 

wskazuje zakres przedmiotowy współpracy oraz priorytetowe zadania publiczne. Program 

precyzuje również tryb powoływania i zasady działania komisji konkursowych powoływanych 

do opiniowania ofert w otwartym konkursie ofert. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli.  

O opinię została poproszona Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska. Przewodniczący 

Komisji Ewa Kwiatkowska przedłożyła informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 

14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XLIV/299/22 została podjęta  i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

                       Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła 

Panią Dorotę Grabczyńską. Pani Dorota poinformowała, iż do Rady Miejskiej w Chodczu drogą 

elektroniczną wpłynęła petycja w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Chodczu skierował petycję do Komisji Skarg,               

Wniosków i Petycji celem jej analizy i zajęcia stanowiska. Petycja została umieszczona na    

stronie podmiotowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz.      

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2022r. zapoznała się                

z dokumentem i oceniła, że forma wniesienia i treść wyczerpują znamiona petycji, określone  

w art.4 ustawy o petycjach. Po dokonaniu analizy petycji Komisja ustaliła, iż zgodnie z art. 5b 



ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym rada gminy może wyrazić zgodę na utworzenie 

młodzieżowej rady gminy wyłącznie na wniosek zainteresowanych środowisk. Radni nie 

otrzymali ze strony młodzieży z terenu gminy żadnych sygnałów o chęci i potrzebie utworzenia 

młodzieżowej rady gminy. Z analizy frekwencji i wieku mieszkańców uczestniczących                       

w zebraniach sołeckich wynika, że młodzi ludzie nie wykazują się aktywności                                        

i zainteresowania lokalną demokracją. Mając na uwadze powyższe Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji rekomenduje Radzie Miejskiej w Chodczu uznanie przedmiotowej petycji w całości 

za niezasługującą na uwzględnienie i przyjęcie uchwały w proponowanym brzmieniu. Na tym 

zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię została poproszona Komisja Skarg, Wniosków                

i Petycji. Przewodniczący Komisji Roman Łuczak przedłożył informację, iż opinia jest 

pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1. Uchwała Nr XLIV/300/22 

została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju 

Miasta i Gminy Chodecz na lata 2015-2023”. 

 

               Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła Panią 

Agatę Drzewiecką. Pani Agata poinformowała, iż tak jak Pan Burmistrz wspomniał na wstępie 

aktualizacja tej strategii jest konieczna wręcz abyśmy mogli złożyć wniosek do PROWu na 

drogi bo jednym z kryteriów obowiązkowych jest to aby dana inwestycja wpisywała się                        

w aktualną strategię. Biorąc pod uwagę, że ta poprzednia obowiązywała do końca tego roku,               

a składając wniosek w styczniu na realizację inwestycji w okresie przyszłym należało po 

pierwsze wpisać daną inwestycję do tej strategii, a po drugie wydłużyć okres jej obowiązywania 

do końca 2023 roku. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli.  O opinię została poproszona 

Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska. Przewodniczący Komisji Ewa Kwiatkowska 

przedłożyła informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały 

następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XLIV/301/22 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 11 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

       Radni nie zgłaszali interpelacji. 

 

Ad. 12 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

 

       Nikt z obecnych na sali nie zabrał głosu.  

 

Ad. 13 Zakończenie  obrad  sesji. 

 

        Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady XLIV sesji Rady 

Miejskiej w Chodczu i dziękuje za przybycie radnym oraz pozostałym gościom. Sesja 

zakończyła się o godz. 13:46. 

 



                                                                                Przewodniczący  

                                                                                Rady Miejskiej 

 

                                                                                 Anna Twardowska 

 

 

 

 

Sporządziła: 

Łukaszewicz Daria  


